

Title (en)
Demountable chair

Title (de)
Zerlegbarer Stuhl

Title (fr)
Chaise démontable

Publication
EP 0835619 A1 19980415 (DE)

Application
EP 97810744 A 19971006

Priority
CH 249096 A 19961011

Abstract (en)

The chair comprises a seat (1) with a seat shell (100) on which a cushion may be placed, a back rest (2) and feet (3). The seat shell has vertically directed, fixed tube pieces (110) and the back rest has a back rest piece (200) and arm rests (210) on both sides with complementary tube connections (220) for the tube pieces. The back rest can be set on the seat from above and then the tube connections can be aligned with the tube pieces. The tube connections are provided with an accommodation contour, in which a counter contour (321) provided at the upper end of the feet is fixable. The feet and their insert parts (320) extend through the tube pieces. The armrests extend forwards out of the back rest piece and the front tube connections are arranged at the front on the arm rests whilst the rear tube connections are located near the back rest piece.

Abstract (de)

Bestandteile sind ein Sitzteil (1), ein Lehnenteil (2) und die stangenförmigen Füsse (3). Das Sitzteil (1) weist eine Sitzschale (100) mit im Prinzip vertikal angeordneten Rohrstücken (110) auf. Am Lehnenteil (2) sind zu den Rohrstücken (110) komplementär angeordnete Rohrstützen (220) vorhanden. In den Rohrstützen (220) ist eine Aufnahmekontur (221) vorhanden, in welcher eine am oberen Ende der Füsse (3) vorgesehene Gegenkontur (321) fixierbar ist, wenn die Füsse (3) mit ihrer oberen Steckpartie (320) durch die Rohrstücke (110) hindurchragen. Vorzugsweise werden die Aufnahme- und die Gegenkontur (221,321) von einem Innen- und einem dazu komplementären Aussengewinde gebildet. Mit Vorteil sind Sitz- und Lehnenteil (1,2) als einstückige Kunststoffspritzteile hergestellt. Die Vorteile des Stuhls sind seine einfache Montage und die raumsparende Unterbringung im zerlegten Zustand. <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 4/02

IPC 8 full level
A47C 4/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 4/02 (2013.01); **A47C 4/028** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 2252929 A1 19740131 - CASTILLETI
- [A] GB 2264229 A 19930825 - KETER PLASTIC LTD [IL]

Cited by
EP2153754A1; DE102008038703A1; KR20200107442A; CN106820774A; EP1393656A1; EP0993794A1; US2019191882A1; US10925402B2; DE202008013971U1; US6196632B1; WO0024294A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0835619 A1 19980415

DOCDB simple family (application)
EP 97810744 A 19971006